
 

Notulen van de 284e vergadering van de Dorpsvereniging Midwolde te houden op donderdag 3 juni 

2021 om 19:30 ; bij Anne 

 

Aanwezig: 
Roelof Kraak   voorzitter en secretaris 
Petra de Bruin    penningmeester, Financiën 
Siska Wieland   lid, Notulen, Financiën, Ledenadministratie 
Anne Vogt   bestuurslid, Duurzaamheid 
Jos Leber   deel van vergadering: over onderhoudsplan 
 

 
 

 
1. Vaststelling agenda 

De agenda wordt vastgesteld. 
 

2. Notulen 282e en 283e vergaderingen  
De notulen worden besproken, aangepast en vastgesteld. 
 

3. Actie- en besluitenlijst 
De lijst wordt besproken en bijgewerkt 
 

4. Vacatures bestuur 
Tot op heden hebben we nog niemand kunnen vinden die zich beschikbaar wil stellen 
voor een bestuursfunctie, er zijn een aantal mensen benaderd maar die zijn niet 
beschikbaar. We moeten dit jaar een of twee mensen erbij hebben, ook omdat begin 
volgend jaar Petra zich niet meer verkiesbaar stelt. We doen nogmaals een beroep 
op onze leden: informeer wat er allemaal te doen is en onderzoek of het bij je past. 
 
 

5. Activiteiten 
-terugblik eerste keer Bermbrigade> Er waren 13 personen aanwezig; we begonnen 
met koffie en koek op de parkeerplaats  en afgesloten met een soepje van Anne. We 
kijken terug op een leuke en succesvolle eerste keer van de bermbrigade; met dank 
aan Riet voor de prima organisatie. 
-vervolg prijsuitreiking Bewust Wonen: DuurZSaam heeft een uitwerking gemaakt 
over de plannen om het geldbedrag van € 5000,= te gaan gebruiken. Vanuit het dorp 
zijn verder geen suggesties binnengekomen. Het voorstel wordt naar de gemeente 
verzonden. De verdere afstemming over het realiseren van de plannen zal via 
DuurZSaam gaan. 
-voorstel Erik over voortgang AED-training: Siska neemt nog contact op met Erik 
-voorstel dorpsfeest: we hebben eerder een toezegging over een feest gedaan. We 
stellen voor om op 4 september een groot dorpsfeest te gaan organiseren. Voorstel is 
een BBQ in combinatie met een avond met live muziek, Anne vraagt Frans over de 
mogelijkheid voor een feest. Roelof overlegt met Ingrid over een optie op deze 
datum.  

 
  

6. Om 20.30: Jos komt langs over afstemming meerjaren-onderhoudsplan 
Zowel bij het bestuur als bij Jos was behoefte aan duidelijkheid over een meerjaren-
onderhoudsplan.  
 



We spreken af dat we een compact plan maken voor een periode van drie jaren, 
waarin we ook het aspect verduurzaming van het gebouw meenemen ; waarbij we 
het volgende afspreken: 
-voor het eerst maken we een plan voor de jaren 2022, 2023 en 2024 
-ieder jaar stellen we dit plan voor de komende drie jaar vast met specifiek 
besluitvorming voor het eerste jaar 
-de planning wordt jaarlijks een jaar opgeschoven en, omdat het altijd prognoses zijn 
van prioriteit en kosten, geactualiseerd op kosten, nieuwe inzichten etc. 
-het plan is een beknopte tabel waarin per jaar is aangegeven wat het voornemen is 
voor dat jaar, de inschatting van kosten. 
-in de planning nemen we mee op welke wijze we het gebouw kunnen verduurzamen. 
Er moet wel een verschil worden gemaakt tussen onderhoud en verduurzaming 

 
Op te nemen komende 3 jaar: BV: 
 Schilderwerk, welke zijde wanneer, gelijk mee te nemen glas vervangen 

(verduurzaming) 
 Plafond (spoel)keuken vervangen 
Op langere termijn 
 Toekomst dak vervangen (met isolatie) restaurant gedeelte 
 Vloer vervangen evt met vloerverwarming 
Jos komt ook met een voorstel voor reparatie aardbevingsschade (er zijn een paar 
scheuren reeds gerepareerd) 
 

7. Communicatie 
-inhoud volgende nieuwsbrief: terugblik op dialoogavond op 15 juni ( slechts drie 
bewoners van MOL ingelogd) 
-vooraankondiging dorpsfeest 

 
8. Financien 

- Incasso’s gaan 15 juni de deur uit. 
- Verder geen bijzonderheden 
 

9. Projecten/ activiteiten 
 

9.1.Project MOL; regie: Anne, Roelof, Martijn en Ada 
Terugkoppeling over evaluatie/ onderzoek doorstart project ( besprekingen vrijdag 27 
maart en 23 april) > staat weer een nieuwe bijeenkomst voor gepland 
15-06 is er een dialoogavond gepland er lijkt weinig animo voor te zijn 
Warmtetransitie Westerkwartier: mailingen, vragenlijst, dialoogavonden en 
energiebespaarbox (communicatie is nog een beetje vaag hierover) 
 
9.2.Onderhoud Theehuis ; regie: Roelof/ Jos Leber 

-meerjarenplan bespreken met Jos  
 
9.3  Voortgang fietssnelweg: starten werkgroep met Lettelbert. regie: Peter / Frouwke 
Kuipers. (Roelof neemt hierover nog contact op met Peter 
 
9.4. Voortgang hokje begraafplaats; regie: Roelof 
Procedures zijn afgerond, wordt in voorjaar verplaatst ( toezegging gemeente) 
 
9.5. Voortgang procedure terrein Dusseldorp: regie Peter/ Henk Smids 
Is overgedragen van Henk naar Roelof. Contact gehad met Bert de Brock en interview 
DvhN 
 
9.6. Vervolg gesprek met gemeente over bezwaar concept begraafplaatsenbeleid. 



Wethouder Geertje Jacobi-Dijkstra heeft ons uitgenodigd op 21 mei. Er is nog geen 
besluit genomen 

 
  

 
10. Mededelingen / ingekomen stukken 

 
-mail gemeente over dorpsbudget; voortgang ( zie bijlage) 
-mail gemeente over voortgang dialoogavond 15 juni. 
-nieuw lid via Jannie Verwoerd >Roelof neemt even contact op 
-mail Ada over tekst uitwerking voorstel prijs Bewust Wonen 
-notulen vervolgoverleg MOL 21 mei 
 

 
11. Rondvraag 

Afscheid Peter Maat, 2 juli? Roelof vraagt Peter 
Anne : Olle Tuun fruitbomen zijn aangetast door reeën, Anne heeft kokers hiervoor 
gekocht en gaat deze declareren. 

 
12. Volgende vergadering  

8 juli 19.30 uur 

Datum Actie Door Status/Update 

12-6-2018 
AVG uitwerken/beleidsdocument 
inzake plaatsen stukken 

Roelof 
K./Peter 

voorstel gereed, nog agenderen 
Peter neemt initiatief  voor overleg met Roelof 

7-3-2019 
Onderzoeken of extra AED’s 
aangeschaft moeten worden 

 Voorlopig geen prioriteit 

10-10-2019 Onderhoudsplan theehuis Jos Mader overleg over meerjarenplan 

10-10-2019 Happy Hour weer invoeren? Roelof Zodra dat weer kan 

03-09-2020 Rommelmarkt Bestuur Zodra het weer kan 

05-11-2020 
Navraag bij gemeente over 
bestemming grasland Hummel 

Roelof Nog te doen 

01-04-2021 
na gaan denken om eigen risico 
opmerking bij deelname te gaan 
plaatsen  

Bestuur  

01-04-2021 mail naar gemeente over dorpsbudget; Roelof Overleg met Rita Hulst 

01-04-2021 AED cursus   Siska stemt af met Erik 

03-06-2021 Contact met Peter in zake fietssnelweg Roelof  

    

Datum Besluit 
Actie 
door 

Status  

28-1-2021 
ALV maart 2021 niet fysiek maar  via 
mail met stemformulier 
Gele Boekje via post verspreiden 

allen Voorbereiding 25 februari gereed 

28-1-2021 Vacature secretaris invullen allen 
Oproep in nieuwsbrief en nadenken mogelijke 
kandidaten 

03-06-2021 
Inhoud vaststellen hoe meerjarenplan 
op te stellen 

Jos  



 

    

    

    

    

    


